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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 2. august 2013 stillet 
følgende spørgsmål nr. 821 (alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske Liselott Blixt
(DF).

Spørgsmål nr. 821:
”Mener ministeren, at det er sundhedsmæssigt forsvarligt, at patienter, som
har brug for proteinrig kost, på sygehuset er nødtvunget til at sige nej til kød i
maden, da det hele er halalslagtet?”

Svar:
Jeg henviser til mit svar på spørgsmål 809, hvoraf det fremgår, at Danske Re-
gioner har oplyst, at der ikke er nogen danske hospitaler, som udelukkende 
serverer halalslagtet kød.
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